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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde - 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 14. juni 2022, kl. 17.30-19.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Lisbeth D. Korsgaard, 

Maria Øxenberg, Per Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd Jeppe. 

FRAVÆRENDE: Uden afbud: 

Med afbud: Jeppe 

ORDSTYRER: Lisbeth K. 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Lisbeth Korsgaard og Maria Øxenberg 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

Vi starter mødet med en æggemad ..og den var god.  

343- 

Godkendelse af referat fra 19.05. 

godkendt  

Orienteringspunkter:   

344- 

Elevrådet  

 

Oprydning i lokalet – også efter mellemtrinsfe-

sten, så det gik hovedparten af sidste møde 

med. 

Bordtennisturneringen nærmer sig afslutningen 

Der blev spist is 

Der var ikke tilslutning til den inviterede shelter-

turen af borgmesteren, men måske skal /kan 

elevrådet blive inddraget i samtale om visions-

arbejdet på anden vis.  

 

345- 

Nordfynsskolen og overflyttelser 

Nordfynsskolen -  der har været 2 ansættelsesrun-

der og der regnes derfor med en ny skoleleder 

snart. Der planlægges allerede med skemaer o.l.  

Sø. har tidligere haft specialklasser og vi har haft 

en proces med medarbejdere om overflyttelse. I 

den anledning siger vi farvel til to gode medar-

bejdere, det er deres valg, men med den fysiske 

placering af 2 klasser på afdel. Sø, bliver de trods 

alt i huset.  

Der vil i Nordfynsskolen afdeling på Sønder-

søskolen være visiterede børn fra hele kommu-

nen. 

Nordfynsskolen får egen bestyrelse og økonomi, 

og med afdelinger på andre skoler fortrinsvis 

Søndersøskolen og Bogenseskole. Der vil fra de-

res side være deltagelse i Søndersøskolen daglige 

drift i forhold til f.eks. el, vand og varme. 

Elevgrundlaget på Nordfynsskolen vil være ele-

ver med særlige svære vanskeligheder, hvor de 

elever, der vil have til huse på vores skole, på sigt 

kan indgå i almenklasserne, deltage i afgangsprø-

ver o.l.   
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Der er endnu ingen afklaring om fysisk placering 

af eleverne på Søndersøskolen, men vi har nogle 

bud.  

Udfordring – hvad gør vi, hvis der opstår proble-

mer i frikvartererne, når vi ikke har ledelsesret i 

forhold til de elever og medarbejdere.  

346- 

Orientering om visionsarbejde næste år 

Efter covid19 – vi trænger til at snakke sammen 

om hvordan holder vi skole. Egentlig god stem-

ning – godt arbejdsmiljø, men vi og personalet, 

vil gerne arbejde dybere ind i visionen og vores 

værdigrundlag igen – genbesøge dette.  

Vi vil ikke lave et nyt, men vil gerne ind og ar-

bejde med det, vi har skrevet – snakke med os 

selv om vores hverdag, børnesyn og læringssyn. 

Vigtigst at vi får talt med hinanden.  

Ud af de samtaler kan vi nærme os fokus på teo-

retikere og det vil være udgangspunkt for fælles 

næste step.  

Vi starter op med rammesætning sammen med 

HR-afdelingen fra forvaltningen, så der bliver 

skruet et passende forløb sammen. Det skal være 

tydeligt hvad, hvor, hvornår og hvorfor. Hvad er 

muligt at ændre. 

Skb indbydes til deltagelse på et tidspunkt i pro-

cessen –og måske være med til at konkretisere 

det tydeligere. 

Hvad mener vi egentlig med de ord og udlever vi 

det i hverdagen?  

Værdigrundlag skal vendes engang imellem, så 

det ikke går i glemmebogen.  

Punkter til kommende skb.møde kunne være et 

sideløbende arbejde – en ny bestyrelse og hvad 

vil den kendes på, måske lave en drejebog til nye 

forældre.   

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

347- 

Bestyrelsen konstituerer sig  

Per Ottosen bliver bestyrelsesformand 

Tina B. Larsen bliver næstformand  

X 

348- 

Planlægning af årets møder næste sko-

leår 

 

Se bilag 

X 

349- 

Aftaler om deltagelse i forældremøder 

efter ferien. 

 

Se bilag 

Ledelsen tjekker planen for afvikling således at 

forældre ikke skal til 2 forældremøder på en aften. 

Bestyrelsen bruger ”talepapir” til forældremø-

derne og vurdere indholdet specifikt for årgangen 

man deltager i. 

  

 

350- 

Fremlæggelse og godkendelse af Princip 

om badning ifm. idræt 

 

Princippet bliver rettet og sendt rundt således, at 

det kan bruges efter ferien til fremlæggelse på for-

ældremøde. Princippet bør drøftes med alle afde-

linger, så der er en nogenlunde ensartethed afde-

ling til afdeling. 
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Der var en drøftelse af, hvad er tilsyn, opsyn, div. 

formuleringer, samt principper generelt.  

 

351- 

Det vi på nuværende tidspunkt ved om 

ny meddelelsesbog  

 

Pga. det sene tidspunkt udsættes punktet til næste 

bestyrelsesmøde 

 

352- 

Evt. 

Betaling for lejrskolen – priserne stiger på alt. 

Skal taksten ændres ex. på forældrebetalingen  

Toiletbesøg – brugen i frikvartererne og timerne 

blev kort drøftet.  

 

 

Punkt til kommende møde: 

 

Talepapir 

 

Meddelelsesbog 

 

FUP – hvad skal bestyrelse arbejde med de næste 4 år – udarbejde en drejebog 

 

Gennemgang af tidligere principper 

 

Kørsel i privat bil 

- Forældreunderskrift vedr kørsel i bil – det pågældende dokument medtages  

 

 


